
 
 
 
 

 
 
 
 
Interpellation till regionstyrelsens ordförande Maria Frisk 
 
Regionfullmäktige, 2019-02-05 
 
Det framgår tydligt i referensgruppen för BOS arbete att verksamheten upplever att WEADD ROS idag är 
ett betydligt modernare, bättre/effektivare samt patientsäkrare system än COSMIC BOS för hantering av 
beställningar/remisser.   
 
Ett forcerat införande av ett halvfärdigt system riskerar patientsäkerheten och skapar merarbete och 
stress för medarbetarna.  
 
Med anledning av medarbetarnas oro och de uppdrag i verksamhetsplanen rörande ett snabbt 
införande av Cosmic Remiss- och svarssystem av som Koalitionen och SD yrkade bifall till på 
regionstyrelsens möte den 29 januari ställer vi följande frågor till regionstyrelsens ordförande; 
 

• Hur säkerställs att de åtgärder referensgruppen för BOS har kommit fram till blir åtgärdade 
innan införandet faktiskt blir av? 

 
• Anser regionstyrelsens ordförande att vi med anledning av  

referensgrupperna synpunkter bör avvakta att påbörja övergång till COSMIC BOS och fortsätta 
använda WEADD ROS tills COSMIC BOS utvecklats mer? 

 
Moderata regiongruppen 
genom 
Malin Wengholm (M), regionråd 
 
 


